
 

      
      
directie Sport & Recreatiedomeinen

Verslag van de vergadering 

kenmerk S00/LD/yvg 

betreft 6de commissie 

De voorzitter opent de vergadering om 19:00 uur. 

Agenda 

OPENBARE ZITTING 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van  
14 juni 2012. 

Geen opmerkingen. 

2. WMD – administratie – jaarlijkse actieplannen :  
*goedkeuring van de verlenging van de looptijd van het globaal 
  preventieplan 20072012 tot en met 31 december 2013. 
*goedkeuring van het jaarlijks actieplan 20122013 lopend van 
  1 september 2012 tot en met 31 december 2013. 

Gedeputeerde Hilde Bruggeman vermeldt dat deze actieplannen een 
verderzetting zijn van datgene dat er reeds is. 

3. Huis van de Sport te Gent – concessie cafetaria :  
*uitschrijven van een prijsvraag voor het aanstellen van een 
  nieuwe concessionaris.  
*goedkeuring van de concessieovereenkomst en het model van 
  offerte.  
*machtiging van de deputatie om de gunningsprocedure af te 
  handelen.  

Gedeputeerde Hilde Bruggeman licht dit punt toe. 

De huidige concessie loopt ten einde.  
*Er zijn tevens gesprekken gevoerd met betrekking tot een verkoop 
van het Huis van de Sport. Deze gesprekken zullen in de volgende 
legislatuur verdergezet worden.  
*Uit gesprekken bleek dat de gebruikers van het Huis van de Sport 
voorstander zijn van de service die de cafetaria biedt.  

vergadering van 
30 augustus 2012 

aanwezig 

Blommaert Bart, Bruggeman 
Hilde (ged), De Loor Jo, De 
Merlier Vera, De Meyer 
Patricia, De Troyer Greet, 
Dekimpe Luc (vzt), Eerdekens 
Paul, Franck Rik, Hutsebaut 
Kathleen, Lampaert Luc, Otte 
Dirk, Schollaert Eddy, 
Stockman Godelieve, Tas 
Valentine, Van Boven Lena, 
Van Eeckhout Freddy, Van 
Gucht Stefaan, Van Hove 
Willy, Van Malderen Bart, 
Verbeke Freddy, Vergult 
Guido, Verhoeve Martine, 
Waterschoot Erik 
 

plaatsvervangende 
leden 
Stockman Jean-Pierre, 
Verheirstraeten Maria, Van 
Vooren Joris, Beke Johan 
 
technici 
Dellaert Inge, Derudder Luc 

verontschuldigd 

De Meerleer Dirk 
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*Er diende dus een nieuwe concessie uitgeschreven te worden.  
De uitgangspunten zijn :  

 Een negatieve concessievergoeding kan niet ; 
 De concessionaris krijgt ruimere mogelijkheden ; 

 
Vragen 

*De heer Joris Van Vooren vraagt wat een negatieve concessie is? 
  Mevrouw gedeputeerde Hilde Bruggeman stelt dat dit een concessie is 
  waarbij de concessiegever dient te betalen aan de concessionaris. 

*De heer Rik Franck vraagt wat er zal gebeuren bij verkoop van het Huis 
  van de Sport ?  
  Mevrouw gedeputeerde Hilde Bruggeman stelt dat dit voorzien is in het 
  bestek, dat de periode beperkt is tot drie jaar en dat de Stad Gent en Bloso 
  ook voorstander zijn van een concessie.  

4. Personeel – functiebeschrijvingen :  
goedkeuring van de wijzigingen "organisatiemedewerker 
logistiek" en "jurist ruimtelijke vergunningen". 

Gedeputeerde Hilde Bruggeman stelt dat, gezien de geringe respons, 
de diplomavereisten verruimd werden. Dit diende nu te gebeuren 
gezien de dringende noodzaak om deze betrekkingen in te vullen.  

5. Domein Puyenbroeck – renovatie buitenbaden, technische 
installaties en bouwkundige werken : goedkeuring van het 
bestek en de raming, opdracht te gunnen bij wijze van openbare 
aanbesteding.  

Gedeputeerde Hilde Bruggeman deelt mee dat Technum gevraagd 
werd het oorspronkelijke ontwerp aan te passen om binnen het 
budget te blijven. Dit aangepaste dossier wordt nu aan de raad 
voorgelegd.  

6. Personeelsbehoefte – formatie : goedkeuring van de wijzigingen 
en vaststelling van de personeelsformatie. 

Gedeputeerde Hilde Bruggeman stelt dat gezien de constante evolutie 
er een aantal aanpassingen nodig zijn.  
Mevrouw Inge Dellaert licht dit punt verder toe. Mevrouw Dellaert 
verwijst naar de voorliggende documenten.  
Tevens wijst zij er nog op dat niet alle voorziene "stoelen" ingevuld 
werden.  

Vragen 

De heer Johan Beke wijst op het nijpend personeelsgebrek bij de 
publieksgerichte diensten binnen de sector cultuur enerzijds en de 
ruime transversale cel anderzijds.  
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Hij stelt de vraag of er geen personen kunnen gemuteerd worden 
vanuit de transversale cel. 

Mevrouw gedeputeerde Hilde Bruggeman kan deze redenering volgen 
maar stelt dat dit een wijziging van de functieprofielen vereist.  
Bij een herziening van het personeelskader zal dit zeker herzien 
worden. Een ruimere inzetbaarheid dringt zich inderdaad op.  

7. Varia. 

De heer voorzitter deelt mee dat alle foto's van het werkbezoek aan 
Londen zullen gecentraliseerd worden op volgend emailadres : 
femke.de.coensel@oost‐vlaanderen.be.  
Alle foto's zullen aan de deelnemers bezorgd worden.  

Gedeputeerde Hilde Bruggeman doet in verband met de 
Paralympische Spelen een oproep om de diverse atleten aan te 
moedigen.  
Verder stelt zij dat op de Olympische Spelen Evy Van Acker uit 
Lochristi een bronzen medaille behaald heeft en één van de 
Braziliaanse turners die in Sint‐Niklaas getraind heeft een gouden 
medaille behaald heeft.  

De vergadering wordt beëindigd omstreeks 19:35 uur. 

 

Luc Derudder           Luc Dekimpe 

 

Directeur            voorzitter 

Gent, 4 september 2012

 


